

巨輪興業股份有限公司

■ 負責人: 陳正忠

■ 網址: www.juluen.com.tw

■ 地址:23849新北市樹林區大安路502號8樓之1

■ 電話: 02-86873177

主要產品

國際各種專用車輛警示燈具、照明燈具及警報器

企業沿革

1990年

由陳董事長正忠先生創立巨輪興業有限公司。

2004年

導入高功率發光原件,研發出一系列LED警示 燈。

2006年

創立自有品牌,建立市場忠誠度。

2012年

整合企業資源,設置研發測試實驗中心。

2013年

通過ISO9001:2008認證,專注為客戶設計及製造的專業公司。

重新設計巨輪標誌,融入〔共創璀璨,同享榮耀〕的企業理念。

2014年 2017年

通過IATF16949系統改版驗證。

2018年

榮獲台北國際汽機車5聯展-配件類銀牌獎,啟動總廠興建工程。





企業簡介

巨輪於 1990 年成立,提供高品質的視覺及聽覺警示設備解決方案,包括各類專業車輛警示燈具、照明燈具及車 用警報設備。立足於台灣,目前擁有超過 200 名在地員工,負責研發設計及生產製造,行銷產品遍佈全球超過 60 多 國家。經過二十八年的淬鍊,我們積攢了在警用、消防、緊急救護支援、和公共事業服務等領域豐富的相關知識,結 合最新的研發成果與不斷精進的產品知識,提供最好的產品,目標成為顧客眼中最值得信賴的夥伴。



Juluen Enterprise Co., Ltd.

■ Chairman : Mr. Cheng Chung, Chen

■ Website: www.juluen.com.tw

Address: 8th Floor, No.502, Daan Road, Shulin District, New Taipei City 23849, Taiwan

■ Tel: +886-2-86873177

Products and Solutions

Provide high quality automotive visual and audio warning solutions, including vehicle warning light, high-power worklamp and emergency siren amplifier.





Introduction

Established in 1990, JULUEN Enterprise has been a leading manufacturer in high quality automotive visual and audio warning solutions, such as vehicle warning lights, high-power worklamps and emergency siren amplifier. Based in Taiwan, JULUEN employs over 200 local employees, designs, manufactures and distributes products to over 60 countries worldwide. With 28 years of expertise in the field, we have experience in a great diversity of special vehicle solutions including Police, Fire, EMS and public utility market and have established an excellent reputation in the world-wide emergency warning industry. We aim to provide only the most prestigious products and become the most trusted partner for our clients.

Export Competitiveness

Focusing entirely in automotive warning solutions, with a team of professional expert and advanced testing equipment, JULUEN have proven ourselves to be the most technological advanced manufacturer in the industry with several multi-national patents and certification in ISO/TS 16949 Certification.

From product concept, design, prototype, verification tests to mass production, JULUEN is specialized in providing a customized product development service to clients. This integrated product development includes industrial design, optical design, regulatory compliance, electronic design, mechanical design, model thermal design and more.

Our in-house testing standards surpass ECE, SAE testing standard and even major brands in Europe and USA.

We carefully select our material with non-conflict minerals and legal import certifications.

Pledged as a Green Corporation, we use only RoHS certified material to minimize impact on bio-environment; we are proud to be eco-friendly.

國際競爭力

自始至終專注本業,由專業的技 術團隊,輔以精密實驗設備,全員積 極專注投入工作。

取得多件國內外專利及 ISO/IATF 16949 品質系統驗證,奠定巨輪技術 上的絕對領先。

巨輪擁有專業研發團隊,一條龍 服務,從設計、提案、研發到生產, 垂直整合一貫化製程。提供客製化的 專業設計與製造服務,協助客戶解決 建置 LED 警示燈的過程中,可能遇到 的外觀 ID 設計、光學設計與法規驗 證、電子設計、機構設計及模型導熱 模擬驗證等技術困難。

我們訂定的嚴謹廠規超越歐洲 ECE 和北美 SAE 的檢驗標準,並持續



精進。秉持道德良知,巨輪嚴格選擇原料供應商,拒絕使用衝突礦石,所有進口原物料都有合法證明。對環境友善, 採用符合 RoHS 標準的環保材料,將對生物環境的影響降至最低,並以此為榮。

營運管理

我們的經營理念為『共創璀璨,同享榮耀』。時刻以『利他』的精神,榮耀客戶、供應商與上下游廠商。我們秉 持以人為本。重視專業,推展企業文化『專注、自律、熱忱、變革、創新』。鼓勵同仁勇於挑戰,追求卓越,提升自我 附加價值,一起共創未來。建立一個具競爭力的幸福企業,專注於安全警示裝置產業領域,並成為客戶首選之合作夥 伴。

鼓勵同仁持續不斷的學習,推展『閱讀馬拉松計劃』。建置健全晉升體系、雙軌系統,讓人力規劃與運用有所依 循,逹到人盡其才、各盡其能之目的。為使同仁工作生活平衡及關懷同仁家庭生活,我們提供有薪給假與相關補助, 包含結婚津貼,生育津貼,有薪親職假,育兒津貼,規劃從結婚到生育一系列措施。工作之餘,福委會每年亦規劃包 括電影日、家庭日、國內外旅遊、耶誕晚會、單身聯誼、體育活動、高規格尾牙活動。

社會責任

有感於「取之於社會、用之於社會」,為表達對於警消單位為社會的奉獻,在近年積極協助警消單位,期望透過 一己之力,能為身在台灣這塊土地上的我們及大家盡一份心力,在不久的未來,我們即將建立總部,為能在地深根, 回饋社會,創造更多就業機會,我們一步一腳印,努力實踐與擁抱,讓所有夢想與目標,共同富裕與成長。

2015年--捐贈80組警示燈予國道警察局;

2017年--捐贈警示排燈予彰化縣警察局;

2018年--捐贈救護車一台予新北市消防局三芝分隊:同步搭配巨輪生產最新型之警示排燈。



綜合評語

- 、各種專用車輛警示燈具、照明燈具及警報器外銷至北美、歐洲、紐澳、亞洲、拉丁美洲、中東等 國家。
- 、 專利佈局領先業界,從產品設計到生產製造行銷,遍布全球超過 60 個國家,為臺灣最大警示燈具 製造商。
- 三、 重視關懷弱勢,回饋社會,並採用 RoHS 標準的環保材料降低生物環境影響,致力於各項節能減 碳、愛護環境等。

Operation Management

In JULUEN, we believe in creating mutual benefit and promoting common progress among our business partners, clients and suppliers, for a perfect win-win relationship.

Connecting "Focus", "Discipline", "Enthusiasm"," Change "and "Innovating" core values into our everyday work, JULUEN brings every employee and our business partners together to share success and glory; linking everyone together for our motto: Brilliantly together.

We encourage our every colleague for a continuous learning life and promote "reading marathon".

With a systematic and technical/managing career paths; we aim to provide job satisfaction for every individual to maximize work efficiency.

To balance work and life of our colleagues and their families, JULUEN provide paid leave and related subsidies, including marriage allowance, maternity allowance, paid parental leave, parental allowance, and a series of measures from marriage to maternity.



The warfare council also plans annual events such as Movie Night, Family outings, domestic and international vacation trips, Christmas parties, singles event, sports activities, and grand year-end banquet.

Social Responsibility

To demonstrate the old saying "take from the society; use for the society" and our respect to police and other emergency services, JULUEN has provided many support and donation over the last few years. With our new Factory Office completing in near future, we opt to create more job opportunities for the society and fulfill our social responsibility.

2015 -- Donation of Visual Warning Systems to National Highway Police.

2017 -- Donation of Lightbar Systems to Changhua County Police.

2018 -- Donation of a complete Ambulance vehicle with our newest Lightbar to Sanzhi District Fire Department

